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Protokół z posiedzenia 
Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości  

z 10 kwietnia 2012 roku 
 

Posiedzenie Komisji odbyło się w siedzibie Urzędu Gminy Krupski Młyn przy  
ul. Krasickiego 9 w Krupskim Młynie 10 kwietnia 2012 roku. 
Obecni na posiedzeniu: 
Henryk Brodziak – przewodniczący 
Bogdan Huczko – wiceprzewodniczący  
Wojciech Kruk – członek 
Klaudiusz Kruszewski - członek 
W posiedzeniu wzięli udział:  
Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Weiss  
Kierownik Gminnego Zespołu Oświatowego – Barbara Furmańska  
Przewodniczący Komisji przywitał zebranych i przedstawił obecnym porządek posiedzenia: 

1. Informacja na temat wykorzystania przez szkoły i przedszkola środków z budżetu Gminy za 

2011 rok. 

2. Omówienie zasad wynagradzania osób nie będących nauczycielami w szkołach i 

przedszkolach. 

3. Sprawy bieżące. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego porządku. 

 

Ad. 1. 
 Informacja na temat wykorzystania przez szkoły i przedszkola środków z budżetu Gminy za 

2011 rok.  

Kierownik Gminnego Zespołu Oświatowego w Krupskim Młynie przedstawił zestawienie wydatków w 

dziale Oświata 801 tj.: Przedszkola nr 1 w Krupskim Młynie, Zespołu Szkół w Krupskim Młynie, 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Potępie oraz Gminnego Oświatowego w Krupskim Młynie. 

Kierownik poinformował o tym, że w 2012 roku będzie zwiększona subwencja oświatowa oraz w 

2013 i 2104 subwencja będzie zmniejszona ze względu na przesunięcie terminu obowiązku 

szkolnego. Poinformowała, że po przeprowadzonej kontroli SANEPIDU należy wykonać instalacje 

ciepłej wody w placówkach oświatowych.  

Radni chcieli się dowiedzieć, jak rozliczane jest ciepło w Przedszkolu w Krupskim Młynie oraz skąd 

znaczne wydatki na Internet?  

Przewodniczący Rady Gminy po przeanalizowaniu zestawienia wydatków stwierdził, że dyrektorzy 

placówek robią wszystko by zaoszczędzić środki finansowe ale największy problem to wynagrodzenia 

dla nauczycieli.  

Bogdan Huczko: 

a) zaproponował, aby w sprawozdaniu z wykonania budżetu przedstawiać je w zestawieniu 

procentowym, co lepiej przedstawi strukturę wydatków; 

b) wnioskował, aby doprowadzić do powstania placu zabaw przy Zespole szkół, np. przy współpracy z 

wykonawcą hali przy placówce; 

c) przeanalizować wysokość dodatków funkcyjnych dla kadry kierowniczej w placówkach 

oświatowych.  

Kierownik GZO wyjaśniła, że Wójt Gminy zna temat i również szuka dobrych rozwiązań. 

Klaudiusz Kruszewski:  

a) prosił o wyjaśnienie, czy istniałaby możliwość zapewnienia stałego łącza sygnału 

internetowego dla budynku przy ul. Zawadzkiego 3 w Krupskim Młynie (siedziba GBP, GOK, 

GOPS i Przedszkola), z możliwością rozdzielenia sygnału na wszystkie placówki, tak by mogły z 

niego dowolnie korzystać; Może udałoby się zaoszczędzić środki i przeznaczyć je na pomoce 

dla dzieci.  
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Barbara Furmańska odpowiedziała, że każda jednostka to osobna placówka, jest ona 

rozliczana w odrębny sposób a każdy Kierownik jest odpowiedzialny za wybór formy 

podłączenia do Internetu.    

b) prosił o wyjaśnienie jakie były koszty naprawy windy w Zespole Szkół w Krupskim Młynie, 

ponieważ pozycja taka znajduje się w różnych paragrafach.  

Komisja zaproponowała aby na początku czerwca spotkać się by przedyskutować propozycje do 

budżetu na 2013 rok.  

Radni szczegółowo zapoznali się z informację na temat wykorzystania przez szkoły i przedszkola 

środków z budżetu gminy za 2011 rok.  

 
Ad. 2.  
 Omówienie zasad wynagradzania osób nie będących nauczycielami w szkołach i 
przedszkolach.  
Kierownik GZO przedstawiła obecnym szczegółowe zasady wynagradzania osób nie będących 
nauczycielami w szkołach i przedszkolach, informując o liczbie etatów, nauczycielskich jak i obsługi 
administracyjnej w każdej z placówek.  
Bogdan Huczko wnioskował, aby w 2013 roku zaplanować podwyżkę wynagrodzeń dla pracowników 
obsługi placówek oświatowych.  
Członkowie Komisji przyjęli przedstawione informacje.  
 
Ad. 3. 
Sprawy bieżące. 

1. Klaudiusz Kruszewski przypomniał wniosek dotyczący budowy boiska do siatkówki i do 
badmintona na terenie Osiedla Ziętek. Zaproponował aby umiejscowić je między blokami a 
przystankiem. Wójt Murowski przedstawił natomiast swoją propozycję dotyczącą 
zgłoszonego wniosku, a mianowicie: istniejące boisko dostosować i doposażyć w niezbędne 
urządzenia i sprzęty, tak aby było boiskiem wielofunkcyjnym.  

2. Bogdan Huczko wnioskował o naprawę drogi prowadzącej na działki w Potępie (rejon IV). 
3. Henryk Brodziak wnioskował o naprawę wiaty na przystanku w Ziętku. 
4. Klaudiusz Kruszewski zwrócił się z prośbą o przeanalizowanie możliwości przesunięcia o kilka 

minut godz. odjazdu autobusu MZKP z przystanku przy NITROERG-u (godz. 12.05).  
5. Przewodniczący Rady Gminy poinformował o wspólnym posiedzeniu Komisji Rady, które 

odbędzie się 23 kwietnia br. o godz. 15.15. W porządku posiedzenia znajdą się m.in.: uchwała 
w sprawie taryfy doprowadzania wody i odprowadzania ścieków w gminie Krupski Młyn oraz 
uchwała intencyjna dotycząca działań w sprawie przyszłości budynku SPZOZ przy ul. 
Krasickiego.  
Bogdan Huczko przypomniał wniosek o ustaleniu jednej ceny wody dla całej gminy.  
Henryk Brodziak zaoponował twierdząc, że nie zgadza się na podwyższenie ceny wody na 
terenie Osiedla Ziętek. 
 

 
Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 16.00 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
 
Henryk Brodziak……………………………………; Bogdan Huczko………………………………………. 
 
Wojciech Kruk…………………………………..; Klaudiusz Kruszewski …………………………………. 
 
Prot. K. Michałek 
 
Otrzymują: 
1 x Rada Gminy 
1 x Wójt Gminy  
1 x a/a 


